

Az.  
Im Antwortschreiben bitte angeben  
Bayreuth, 01.12.2020

## **Bescheinigung Präsenzveranstaltungen im Sommersemester 2021 an der Universität Bayreuth**

Sehr geehrte Damen und Herren,

das Sommersemester 2021 (Semesterbeginn 1. April bis Semesterende 30. September 2021) soll, sofern es die Rechtslage zulässt, an der Universität Bayreuth als Präsenzsemester mit digitalen Anteilen durchgeführt werden.

Alle Erstsemester müssen sich persönlich an der Universität Bayreuth einschreiben. Vor Vorlesungsbeginn findet für die internationalen Studierenden an der Universität Bayreuth vom 6. - 9. April 2021 eine Einführungswoche statt. Ohne weitere Präsenz im Semesterverlauf wird es nicht möglich sein, die für einen erfolgreichen Semesterabschluss notwendigen ECTS zu erzielen.

Somit besteht für alle Studierenden im Sommersemester 2021 nach derzeitigem Stand Anwesenheitspflicht an der Universität Bayreuth.

Mit freundlichen Grüßen



## **Attestation of in-person teaching at the University of Bayreuth in Summer Semester 2021**

Dear Sir or Madam,

The University of Bayreuth's Summer Semester 2021, which is from 1 April 2021 (start of the semester) to 30 September 2021 (end of the semester), will be conducted as an in-person semester with online components, if the legal situation permits.

All first-semester students must enrol in person at the University of Bayreuth. Prior to the start of lectures, an orientation week will be held for international students on 6-9 April 2021. Without further attendance during the course of the semester, it will not be possible to obtain the credit points required for successful completion of the term.

For this reason, as things currently stand students are required to be physically present at the University of Bayreuth in Summer Semester 2021.

Yours faithfully,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Prof. Dr. Scheibel', is written over a faint, light blue rectangular stamp.